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z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu, Turystyki i Agroturystyki, która odbyla siE dnia 02.12.2009r.

Porz4dek obrad:
1. Sprawozdanie z dzialalno(;ci komisji w 2009r.
2. Propozycje do planu pracy komisji na 2010r.
3. Sprawy róZne.

Komisja przyjpla protokól z poprzedniego posiedzenia komisji.
Porz4dek posiedzenia przyjpto jednogloínie.

4d .1 .
Przewodniczqcy Komisji Ryszard Dwornik poinformowal,2e sprawozdanie roczne z pracy komisji
jest w trakcie przygotowania i zostanie przekazar\e do Rady Gminy.

Ad.2.
Komisja KSTiA zloZyla propozycje do planu pracy komisj i  na 2010 rok.

-, - dzíalalno!;ó kulturalna zespolów Spiewaczych,
- sport, turystyka i agroturystyka w gminie,
- promocja w gminie,

4d.3.
Na posiedzenie komisji przybyl radny Augustyn Wilczyriski, który zapoznal czionków komisji
z Programem Biblioteka+ Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego.
Dnia2} czerwca 2008r. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego i Polsko-Amerykaúska
Fundacj a WolnoÉci podpisaly porozumienie o wspólpracy w ramach ogólnopolskich programów
modemizacji i wsparcia bibliotek publicznych. Ministerstwo zainicjowalo program ,,Biblioteka+",
którego celemjest przeksztalcenie bibliotek gminnych i wiejskich w centra 2ycia spolecznego i
kulturalnego w spolecznoéciach lokalnych. Za realizaclE projektu odpowiedzialny jest Insty.tut Ksi42ki
w Krakowie. Glównymi beneficjentami programu s4 gminne biblioteki publiczne, ze szczególnym
uwzglgdnieniem bibliotek z gmin wiejskich, wiejsko-miejskich oraz malych gmin miejskich (do 15
tysiqcy mieszkaúców). Program oferuje 2 komputery z oprogramowaniem, wzqdzenie wielofunkcyjne
onz 3-lefni abonament na Intemet.
Po wystqpieniu p. Wilczyúskiego glos zabrai Pan Grzegorz Truchanowicz - dyrektor Gminnego

- Oérodka Kultury. Poinformowai, 2e nab& wniosków na ten rok zosfal zakoiczony, nasze biblioteki
mog4 aplikowaó o Érodki z programu pod warunkiem posiadania przez nie osobowo5ci prawnej.
W chwili obecnej nie s4 one instl.tucjami kultury, podlegaj4 w strukturze organizacyjnej Gminnemu
Oirodkowi Kultury.

Komisja zloiryLaw w/w sprawie w n i o s e k:
Nale2y przygotowaó analizQ koszlów zwi4zanych z mo2liwoSci4 wdroZenia programu Biblioteka+
uwzglQdniaj4c wytyczne prograrnu - wniosek przyjgto jednogloénie.

W dalszej czQéci Dyrektor GOK poinformowal, 2e zloZyl wniosek do budZetu na rok 2010
na dzialalno!:ó GOK na kwotg 5 10.000 zl., w projekcie budzettr zaplaíowano kwotp 490.000 zl.
Przedstau¡iL tak2e sprawozdanie z dzialalnoíci GOK za rok 2009.

Radna Helena Nawrot zwrócila siq o przyjgcie w n i o s k u:
Przygotowanie programu przeciwdzialaj4cemu naduZywaniu alkoholu pol4czonego z integracj4
ze Srodowiskiem ludzi z marginesu, uzaleZnionych. Program zostanie sfinansowany ze érodków AA.
Program przygotuj4 pp. Szorkin i Nawrot wspólnie z zespolanti ipiewaczymi ,,Szarotka"
i ,,GoÉciniec" - wniosek przyjgto jednogloSnie.



- 2 -

" NastEpnie komisja skier owala zap¡tarie do Wójta:
Co dalej z budynkiem na ul. Daszyúskiego 13. Wg koncepcji Komisji ma tam siq mieéció Centrum
Informacji Turystyczrej, o które Komisja wnioskuje od kilku lat. W chwili obecnej przygotowylvane
jest studium wykonalnoSci, gotowy jest projekt na modemizacjg budynku z RPO. Wniosek ma zostaó
zlo2ony do 06.01.2010r. Komisja nie znalazla w projekcie budZetu na 2010 rok zarezerwowanego
wkladu wlasnego na powyZszy projell, jest to niezbEdny wyrnógpozwúajqcy na aplikowanie
o te Érodki. Komisja prosi o wyjaSnienie tak wa:Znej kwestii.

Protokolowala
M . K .
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